
 

Milé dámy vážený páni  

 

     Vítam Vás na dnešnej výročnej členskej schôdzi a ďakujem Vám všetkým 

prítomným, že ste si splnili svoju najzákladnejšiu povinnosť člena.  

     Ešte než budem pokračovať v správe Vás poprosím aby ste vstali a minútou ticha 

vzdali úctu tým, ktorí naše rady navždy opustili. 

     No a teraz budem pokračovať podaním správy o činnosti výboru MO od poslednej 

členskej schôdze MO.  

     Ani v roku 2023 nedošlo k stabilizácii cien rýb. Ceny násad ovplyvňoval ich 

nedostatok na trhu, hlavne v Maďarsku a v Čechách. Predpoklad výboru o náraste 

cien kapra na rok 2023 nevyšiel. Ceny násad kapra prevýšili naše očakávania 

a predpoklady a jak to vyzerá ani v roku 2024 ich ceny neklesnú. Čomu nasvedčuje aj 

to, že tento rok už narástli ceny pstruha dúhového ako dôsledok nárastu cien vstupov 

a výpadku na trhu hlavne v Dánsku a v Čechách. Tieto skutočnosti v cenách násad sa 

už  odzrkadlili aj v cenách povolení na rybolov na rok 2024. Tiež boli navýšené 

odvody pre radu SRZ čo spôsobilo nárast členského poplatku. Napriek vyššie 

spomenutým skutočnostiam začíname považovať rok 2024 za rok stabilizácie 

a nejaké výrazné výkyvy v cenách násad, energií, tovarov a služieb neočakávame.  

     Ďalšou skutočnosťou ovplyvňujúcou výkon rybárskeho práva je naďalej otázka 

znečistenia rieky Slaná  vodou z bývalej bane Nižná Slaná, ktorá trvá už druhý rok 

a zdá sa, že si s tým nikto z kompetentných ťažkú hlavu nerobí. Po čiastočnom 

riešení a to odklonením vody z Kobeliarova a zabránením jej vtekaniu do šachty 

Gabriela sa síce trocha situácia zlepšila, no nevyriešila. Stále vyteká do Slanej z bane 

železo a arzén, ktoré mnohonásobne  prekračujú normy. Zatiaľ po poslednom 

zasadnutí Krízového štábu, ktorého sa zúčastnil aj zástupca našej MO, člen výboru 

pán MUDr. Tibor Varga dá sa skonštatovať, že u všetkých zainteresovaných je vôľa 

vytekanie banských vôd doriešiť. Malo by ísť o komplexné riešenie a to stabilizácia 

bane a stavba úpravne vôd. Napriek zámeru ministerstiev o skoršiu stabilizáciu bane 

v Nižnej Slanej a až následnej výstavby úpravne vody sa rozhodlo o súbehu realizácie 

oboch opatrení.  

     Výbor MO rieši aj otázku revitalizácie rieky Slanej, keďže v tomto prípade sa 

jedná o legislatívnu medzeru, baňa v Nižnej Slanej nie je starým banským dielom 

podľa platnej legislatívy a preto je potrebné náhradu vzniknutej škody našej MO 

riešiť iným spôsobom. Je tu predstava riešenia cez envirofond, no rybársky zväz nie 

je schváleným prijímateľom dotácii z envirofondu z hľadiska enviromentálnych 

havárii. Čiže na to aby sa pohol projekt na revitalizáciu rieky Slaná z envirofondov je 

potrebné zaradiť medzi prijímateľov aj SRZ. Akákoľvek naša činnosť je však stále  

limitovaná pomaly sa zlepšujúcim stavom v rieke Slaná a hlavne obnovou 



potravinovej základne pre ryby. Tu sa vykonáva pravidelný monitoring bentosu. 

Zatiaľ to vyzerá tak, že v spodných úsekoch to je v úsekoch pod Rožňavou sa už 

potravinová základňa pre ryby obnovuje, úsek Rožňava - Nižná Slaná je stále na 

potravu chudobný. Pri nízkych prietokoch v rieke sa stále rieka sfarbuje v tomto 

úseku do červena a dobre vieme, čo to pre život v nej znamená. K tomu ako bonus 

narastá aj množstvo arzénu v svalovine rýb zo Slanej v úseku  od Lenártoviec až po 

výtok banskej vody v N. Slanej. Najvyššie namerané hodnoty sú v úseku nad 

Rožňavou. Tento rok očakávame už aj opatrenie Veterinárnej správy o zákaze 

konzumácie rýb minimálne v tomto úseku. V priebehu roku 2023 došlo aj k zmene 

v revírovaní a v postihnutom úseku sa zmenil spôsob využívania revíru na chyť 

a pusť. Túto zmenu ovplyvnila hlavne snaha o rýchlejšiu obnovu života v rieke, ten 

sa postupne obnovuje, čo chceme podporiť aj určitým množstvom násady pstruha 

potočného. V spojitosti s haváriou na rieke Slaná výbor rozhodol o odbahnení 

a napustení mŕtveho ramena v Rožňave, zatiaľ sa čaká na  lepšie počasie. Po dohode 

s firmou, ktorá ma tento zámer realizovať by to mohlo byť v máji. Pred napustením 

jazera máme v úmysle prítokovú rúru  čiastočne prehradiť vrecami aby do jazera 

vtekala len vrchná,  riedená voda a pri nízkych prietokoch by sa prítok odstavil. 

Využívanie mŕtveho ramena by mohlo byť spočiatku aj na odchov násad reofilných 

rýb, všetko záleží od času sprevádzkovania.  

     Ďalšou dôležitou problematikou našej MO je otázka výstavby VN Gabriela v N. 

Slanej, po premrštenej cenovej ponuke Pozemkového fondu na odpredaj pozemkov 

došlo k dohode s obcou N. Slaná na spoločnom užívaní VN. Podpísala sa zmluva 

o spolupráci a na základe nej obec požiadala o bezodplatný prevod pozemkov od 

Pozemkového fondu. Ako vieme nič nie je také jednoduché ako sa zdá. Museli sme 

zmeniť zmluvu o spolupráci a upraviť si právne vzťahy s obcou tak aby to splnilo 

požiadavky SPF, aby to bolo pre obe strany výhodné a výstavba VN sa mohla 

konečne začať realizovať. Momentálne je situácia taká, že SPF na bezodplatný 

prevod pozemkov na obec požaduje, že obec musí byť staviteľom po dobu stanovenú 

SPF, ináč bezodplatný prevod fond nepovolí. Na základe týchto skutočnosti sme 

vstúpili  do jednania so starostom obce, ktorý nám vyšiel v ústrety a bola  podpásaná  

nová  zmluva o spolupráci medzi MO a obcou. Boli určené rámce nových právnych 

vzťahov medzi nami tak aby to bolo výhodné pre obe strany, boli splnené požiadavky 

SPF a naše ciele. Tato zmluva už bola obcou zaslaná na SPF do Košíc. Teraz nám 

ostáva zase len čakať na prevod pozemkov. 

     Ako vidíte je práca výboru MO náročná a každú chvíľu je potrebné operatívne 

riešiť komplikácie, ktorých bolo v priebehu roka 2023 veľa.  

     Mimo už spomenuté úlohy a problémy výbor riešil aj otázku členskej základne, 

ktorej kvalita nie vždy zodpovedá požiadavkám. Preto na základe svojho 

uznesenia navrhuje členskej schôdzi schváliť limit dospelých členov MO a to na 520 



členov čo je už zapracované do návrhu uznesenia a v diskusii Vás poprosím aby ste 

sa k tomuto návrhu vyjadrili aj vy. Prijímanie detí navrhujeme ponechať bez 

obmedzenia.  

     V našej MO v priebehu tohto roka nastane zmena na poste hlavného hospodára. 

Doterajší hospodár pán Vincent Bitto podal žiadosť o uvoľnenie z funkcie z dôvodu 

pracovného vyťaženia ku koncu roku 2023. Nakoniec sa s nim výbor dohodol 

o výkone funkcie aj v roku 2024 a to až do doby vyškolenia nového hospodára MO. 

Výbor kooptvoval za člena výboru, pána Slavomíra Sabadoša, túto kooptváciu však 

musí schváliť členská schôdza. Z toho dôvodu došlo k zmene programu a na tento 

účel sme ustanovili volebnú komisiu. 

Ďalej výbor navrhol a schválil pána Sabadoša Slavomíra ako nástupcu do funkcie 

hlavného hospodára a odporučil zaradiť ho spolu s pánom Michalom Mihókom na 

školenie hospodárov a vykonaním skúšok. Výbor z dôvodu pracovného vyťaženia na 

vlastnú žiadosť opustil ku koncu roka 2023 aj Ing. Róbert Krúsz. 

 

     Výbor MO sa stretával pravidelne každý druhy štvrtok v mesiaci mimo mesiacov 

júl a august. Predsedníctvo výboru sa operatívne stretávalo mimo týchto schôdzí a 

riešilo všetky náležitosti, ktoré nezniesli odklad. V rámci výborových schôdzí sa 

riešili otázky týkajúce sa chodu našej MO, riešili sa úlohy, ktoré priniesli priebežné 

potreby  a vzniknuté problémy.  

    Komunikácia s členskou základňou funguje na našej internetovej a aj 

Facebookovej stránke. Informovanosť členskej základne a komunikácia s ňou sa 

výrazne zmenila, pokiaľ niektorí z vás majú k stránkam výhrady a dobré nápady 

s radosťou ich prijmeme. Netreba zabúdať ani na to, že členovia výboru vykonávajú 

činnosti pre MO vo svojom voľnom čase, ktorý by mohli stráviť na rybách. Opäť ako 

v lani Vás žiadam o sprístupnenie Vašich mailových adries. Už tento rok sme tým čo 

nám ich sprístupnili zaslali informácie formou emailových správ. Je to jednoduchšie, 

lacné a z časového hľadiska takéto správy vie spracovať a zaslať jedna osoba. 

Zasielanie poštou vyžaduje brigádu členov výboru a KK na balenie obálok a hlavne 

odpadajú poplatky na poštovné čo pri dnešných cenách a počte odoslanej pošty 

vychádza aj cez 1200,- eur. Som presvedčený, že v tejto dobe už má každý mailovú 

adresu a keď nie určite  ju má niekto z blízkych. Preto si myslíme, že v priebehu 

tohto roka by sme mohli dospieť aj k priebežnej obojstrannej komunikácii s Vami 

ako napríklad pozvánky a program na členskú schôdzu, informácie o brigádach, 

prihlasovanie sa na brigády, Vaše návrhy a námety a podobne.  

  Komunikácia s úradmi, štátnymi inštitúciami: je to stále náročné okrem znečistenia 

rieky sa rieši otázka MVE Betliar prevádzkovateľ ju chce sprevádzkovať 

v čiastočnom režime bez rekonštrukcie – tu trváme na rekonštrukcii stavby 

a vybudovaní rybochodu spĺňajúceho zákonné požiadavky protiprúdovú a poprúdovú 



migráciu, zatiaľ úrady odmietajú vydať povolenie na užívanie vôd kým sa všetko 

nesplní. Tiež MVE Gočovo, kde v priebehu roku 2023 dá sa povedať, že bola 

pravidelne odoberaná voda nad povolenia štátnych orgánov, je podozrenie, že majiteľ 

MVO pridaním turbíny zmenil aj povolený výkon turbín. Ako vidíte všetky konania 

prebiehajú v pracovnom čase úradov a všetka takáto činnosť ide na úkor pracovného 

voľna členov výboru MO. V týchto prípadoch je dobrá spolupráca s ichtyológmi SRZ 

v roku 2023 došlo k zmene ichtyológa pre Košický kraj. Spolupráca našej MO 

s ichtyológmi vyústila do navýšenia množstva násad kapra rybničného pre našu MO 

na 500 kg. Dostali sme aj ďalšiu ponuku, no poveternostné podmienky už ďalšie 

zarybnenie neumožnili.  

 

V pláne hlavných úloh členská schôdza uložila výboru MO: 

 

- Činnosť MO SRZ riadiť podľa stanov, zákona o rybárstve, vykonávacej 

vyhlášky, záverov XII snemu SRZ a úloh z vestníkov rady SRZ.  

Výbor operatívne rieši aj otázky vyplývajúce z vestníkov rady SRZ 

a starostlivosti o členskú základňu 

- Sledovať vývoj situácie okolo banských vôd Nižná Slaná, byt nápomocný 

všetkým organizáciám zaoberajúcimi sa danou problematikou. O našej činnosti 

v tejto dôležitej úlohe som už v správe hovoril. 

- V spolupráci s odborníkmi z oblasti ichtyológie a rady SRZ vypracovať plán 

obnovy rieky Slanej. Aj o  tejto dôležitej činnosti som Vás už v  správe 

informoval. 

- V prípade určenia vinníka vypúšťania banských vôd vymáhať škodu spôsobenú 

MO. O tejto otázke som Vás informoval len čiastočne. Výbor komunikuje 

s povereným znalcom OČTK ohľadom škody na biote rieky Slaná. Predpokladá 

sa, že škoda bude značná. Z nej je potrebné odvodiť našu nárokovateľnú škodu 

– ryby, ktorými sme zarybňovali. MO po komunikácii so znalcom do škody 

zaradila aj náklady na výkon zarybnenia. No reálna náhrada škody od osoby, 

ktorá spôsobila škodu bude pravdepodobne ťažko vymožiteľná. 

- využiť všetky možné zdroje  - sponzoring, dotácie, fondy a využiť ich po 

odstránení havárie s banskou vodou na rýchli obnovu a revitalizáciu života v 

rieke Slanej. Zatiaľ havária nie je odstránená, no výbor už komunikuje s radou 

SRZ o doriešení otázok náhrady narokovaťeľných škôd tak aby naša MO mohla 

byť prijímateľom náhrady z Envirofondu. Komunikácia a dohoda v tejto oblasti 

musí prebehnúť v prvom rade medzi radou SRZ a Ministerstvom životného 

prostredia. A čo sa týka sponzorských pomoci tak už v roku 2022 nám niektoré 

organizácie SRZ prisľúbili pomoc pri obnove života v rieke a hlavne jej 

zarybnení, čiže ich ochotu pomôcť evidujeme. 



- Plniť úlohy vyplývajúce zo zmlúv s povodiami Bodrogu, Hornádu a Hronu, 

Slanej. Tu došlo k zmene vedúceho strediska, no MO už s novým vedúcim 

nadviazala spoluprácu a zdá sa, že budeme naďalej dobre spolupracovať, 

nakoľko správca toku je členom krízového štábu a zúčastňuje sa všetkých 

vodoprávnych konaní. 

- Zabezpečiť tradičné rybárske preteky. V roku 2023 sa zahajujúce preteky 

sezóny uskutočnili. Za čo organizátorom ďakujem. No naďalej je problémom 

nízka účasť členov MO na tejto akcii, pritom je pre výbor časovo rovnako 

náročné či organizujeme preteky pre 30 alebo 150 členov, čo bol kedysi 

priemer. Nepomohli ani návrhy z členských schôdzí ako ceny pre víťazov vo 

forme finančnej hotovosti a podobne. Nemá zmysel organizovať preteky pre 30 

pretekárov ako tomu bolo v roku 2023. A preto tak ako bolo povedané na 

minulej členskej schôdzi, že pokiaľ sa pretekov nezúčastni minimálne 70 

pretekárov v roku 2024 výbor zahajujúce preteky sezóny organizovať nebude.  

- Naďalej venovať veľkú pozornosť znečisťovateľom vodných tokov a prevádzke 

MVE.  Táto problematika bola spomenutá v časti venovanej rieke Slaná a MVE 

na rieke Slaná a spolupráci so správcom toku. 

- Robiť opatrenia na elimináciu škôd spôsobených rybožravými predátormi. Pred 

haváriou bola najviac atakovaná rieka Slaná, teraz nie sú ryby nie sú predátori, 

to sa však týka iba kormorána. Čo sa týka vydry predpokladáme, že sa 

presunula na prítoky rieky Slanej 

- Pokračovať v príprave realizácie stavby VN Gabriela Nižná Slaná. Tu už ako 

som spomínal v spolupráci s obcou naďalej pokračujeme. 

- Spolupracovať so starostami obcí, kde má MO v správe VN. Tu sa naša MO 

snaží spolupracovať s každou obcou. Môžeme vyzdvihnúť spoluprácu s obcou 

N. Slaná vzhľadom na vyššie spomenuté aktivity so zámerom výstavby VN 

Gabriela, s obcou Vlachovo ktorá nám bola nápomocná pri organizácií 

medzinárodného preteku priateľstva, s obcou Gočovo vo veci MVE a podobne. 

Členská schôdza okrem dodržiavania plánu hlavných úloh uložila výboru: 

 

A) Dodržiavať schválený rozpočet MO na rok 2023. Rok 2023 bol z hľadiska 

dodržania rozpočtu značne turbulentný. Ceny PHM, tovarov a služieb značne 

narástli. Cena rýb hlavne kapra na trhu sa pritom pohybovala okolo 3,8 € ku 

koncu roka je tam stále nárast. Pri stanovovaní cien povoleniek na rok 2023 

sme počítali s cenou kapra 3,6 €, no zakúpili sme ho za 3,8€ a je predpoklad, 

že sa na takejto výške aj udrží. Aj z toho plynie, že plánovanie financií je 

značne náročné a ceny násad a hlavne ich zabezpečenie riešil výbor počas 

celého roku. V roku 2023 sme ďalej zrealizovali kúpu nového výkonnejšieho 

terénneho auta s nákladným priestorom. Rozpočet sa operatívne menil 



a prispôsoboval aktuálnym cenám a potrebam. Prostriedky vyčlenené na 

kúpu pozemkov po ponuke z SPF, sa kvôli vysokej cene nepoužili. Ušetrili 

sme ešte na násadách reofilných rýb, že kvôli stavu rieky Slanej sme ich 

neobjednali a nekúpili. V konečnom dôsledku musím skonštatovať, že sme 

rozpočet prekročili o cca 1000,- až 1200,- eur. Presnú čiastku Vám oznámi 

predseda kontrolnej a revíznej komisie.  

B) Dodržať zarybňovací plán, zarybňovací plán bol v značnej časti dodržaný a u 

niektorých rýb aj prekročený vďaka spomínaným prostriedkom z fondu 

ichtyológa. Problémom je naďalej rieka Slaná. Násada podustvy a jalca 

nebola zrealizovaná. Odstavné rameno je zatiaľ bez vody. 

C) Každému členovi odpracovať 10  brigádnických hodín na zveľaďovanie 

majetku MO a revírov. Ako stále je náročné zabezpečiť správu a údržbu 

revírov a rybárskeho domu. Preto výbor ďakuje všetkým členom, ktorí 

k brigádam pristúpili zodpovedne a splnili si svoju členskú povinnosť. V 

ďalšom období bude benevolentný prístup k brigádam riešený ako neplnenie 

povinnosti člena.  

D) V majetkovoprávnych otázkach schôdza poveruje výbor a štatutárnych 

zástupcov konať vo veci. Tu chcem požiadať naďalej o dôveru v riešení 

majetkovoprávnych vecí.  

 

Vyhodnotenie diskusie z ČS 2023 – 

- Pán Brostl namietal neobjektívne zarybňovanie VN Hrušov má za to, že do VN 

Hrušov je potrebné zarybňovať rybou aspoň 300 kg na ha, potrebu zarybnenia 

úhorom. Bola mu daná odpoveď, že zarybnenie úhorom výbor nerealizoval z 

dôvodu vysokej ceny monté a hlavne potom z dôvodu jeho vysokého úhynu. 

Teraz už druhy rok zarybňuje rozkŕmeným 15 cm úhoríkom, ktorý má vysokú 

prežiteľnosť. Pri kaprovi sa nasádza aj K2 a K3 a zarybnenie je vyššie ako 200 

kg na ha. Aj keď nie je 300kg na ha vzhľadom na vykazované úlovky je však v 

plnej miere postačujúce. 

- Pán Szabo zarybnenie je nepostačujúce je vysoký rybársky tlak, avšak keďže sa 

oboznámil s plánom zarybnenia a rozpočtom MO necháva na výbor navýšenie 

zarybnenia hlavne spodného rybníka VN Hrušov. 

- Pán Zeťák spochybňoval spoločné využívanie pozemkov pod VN N. Slaná, 

hlavne kúpanie sa občanov obce vo VN. Bol mu vysvetlený zmluvný základ 

spoločného využitia pozemkov a výhodnosť takejto spolupráce.    

- Pán Kardos chcel po zahajovacích pretekoch aby bol povolený  lov a tak sa 

preteku zúčastní viacej členov. Bol mu vysvetlený právny základ a to, že 

rybársky zákon výnimky už nepozná a upravuje iba športový pretek. 



-  Pán  Rudo položil otázku prečo je VN Hrušov vrchná nádrž chyť a pusť. Bolo 

mu vysvetlené, že členská schôdza 2022 to schválila. Namietal, že na schôdzi 

nebol, no výsledok nespochybňoval. 

-  Pán Batári požadoval presný termín odbahňovania odstavného ramena 

Rožňava, predseda mu vysvetlil, že práce sú závislé od znečistenia vody v rieke 

z ktorej je odstavne rameno napúšťané, doby za ako dlho bude v rieke aspoň 

trochu použiteľná, od počasia a času firmy Extrans, keďže sa jedná pre nich 

o malú zákazku s ťažkou technikou. Použitie ľahších strojov by práce iba 

predražilo.  

- Na všetky diskusné príspevky sa podala odpoveď na členskej schôdzi. 

Na schôdzach výboru, konaných v priebehu roku 2023 sa okrem vyššie uvedených 

stálych a operatívnych úloh riešili aj úlohy vyplývajúce zo stanov SRZ a aktuálne 

problémy.  

 

- V období medzi výročnými schôdzami sa riešila aj otázka MVE a to hlavne MVE 

Gočovo. Pri nízkych prietokoch vody v rieke a manipulácií s prietokmi nás 

prevádzkovateľ MVE oberá aj o tých pár kilometrov nepostihnutej rieky, pritom je 

podozrivý zo zvýšenia výkonu MVE ale  podané trestné oznámenia vyhodnotili 

orgány ČTK ako priestupok. Ďalej prebieha pokus prevádzkovateľa MVE 

Betliarska Maša o sprevádzkovanie MVE v nejakom čiastočnom režime – tu 

výbor MO zastáva názor buď celkovej rekonštrukcie alebo odstránenia MVE. 

- Výbor riešil problémy rieky Slaná  z rôznych pozícií už dokonca aj ako prizvaná 

osoba v rámci krízového štábu. Stav vody v rieke je však stále zlý, narastajú 

toxické sedimenty a čaká sa na rozhodnutia kompetentných orgánov. Je pravda, že 

nekontaminovanú vodu z Kobeliarova odklonili a nevytláča kontaminovanú vodu 

z bane v takej miere, no hodnoty kovov sú stále na výtoku z bane vysoké 

a z nejakého dôvodu stále rastú a v rieke Slaná je ich množstvo závisí od zriedenia 

s vodou v rieke Slanej. V čase nízkych prietokov sa voda stále farbí do červena. 

Viac Vám k tomu v diskusii môže povedať MUDr. Varga.  

- Výbor naďalej riešil odbahnennie odstavného ramena (Indiánskeho jazera) 

s firmou EXTRANS a to ťažkou technikou. Vzhľadom na stav vody v Slanej 

nebolo sa kam ponáhľať. Teraz sa čaká na lepšie počasie aby podklad po zime 

spevnel a stroje sa nezabárali a mohli pracovať. Bol opravený (vyčistený) aj výtok 

vody. Ako som už spomenul snáď v mesiaci máj dôjde k odbahneniu a vyčisteniu, 

potom začneme napúšťať vodu do odstavného ramena vo vyššie spomenutom 

režime. 

- Výbor riešil aj otázku revírovania na roky 2024 až 2026 a schválil rozdeliť rieku 

Slaná v užívaní MO na revír chyť a pusť a to od výtoku banskej vody v obci 



Nižná Slaná po hranice okresu Rožňava a Revúca. Vlachovské rybníky zjednotiť 

pod jeden rybársky revír. Na VN Hrušov bolo platné uznesenie ČS, 

-  ďalej riešil prispôsobenie zakúpeného auta na prevoz rýb a  rozvod kyslíka na 

aute a prívesnom vozíku, 

- Riešil otázku odpadkov na brehoch revírov MO a na základe toho poveril 

hlavného hospodára MO zabezpečením brigád členov MO v jarnom období za 

účelom čistenia revírov MO od odpadkov. 

- prerokoval iniciatívu pána Motyku ohľadom spolupráce s SZP o výpožičke 

rybníčka Strelnica v prospech MO a po dohode s poľovníkmi rozhodol, že 

rybníček sa bude využívať výlučne v prospech detí MO, na žiadosť poľovníkov 

bude limitovaný prístup a lov na rybníčku výbor na ďalšie podrobnosti 

a dojednania s SZP poveril štatutárov konať. Poľovná komora plánuje rybník 

oplotiť a následne podpísať s MO zmluvu o spolupráci. Zatiaľ k tomu nedošlo. 

- Výbor prejednal výpoveď z nájmu priestorov rybárskeho domu MVDr. 

Drengubiakovej, v súlade so zmluvou od 01.04.2024, 

- Výbor schválil ceny povolení na rybolov a členského na rok 2024, 

- Výbor schválil zápisné nových členov MO  a to vo výške 100,- € dospelý, 20,-€ 

mládež, 15,- € deti, 

- Výbor prijal od p. Ing. Krúzsa abdikáciu z funkcie člena výboru MO dňom 18.1. 

2024, 

- Výbor súhlasí s  návrhom pána Polgáriho s nadviazaním spolupráce s rybárskym 

spolkom Hajduszoboszló v Maďarsku, 

- Výbor schválil zarybnenie revíru chyť a pusť VN Hrušov a to násadou K4 vo váhe 

500 kg z výťažku z pretekov Hrušovský kapor a rozpočtu MO, 

-  Ďalej sa výbor zaoberal výmennými povoleniami, otázkou brigád, plánom práce 

výboru MO, zarybňovacím plánom, prípravou ČS a ďalšími úlohami, ktoré 

vyplynuli počas minulého roka. 

- Samostatná kapitola, ktorú výbor riešil je včasné odovzdávanie vyplnených 

povolení na rybolov. Veľmi veľa členov si s tým ťažkú hlavu nerobí, preto výbor 

rozhodol, že v ďalšom období bude postupovať v súlade so zákonom, vyhláškou 

a stanovami. Naši členovia sú totiž schopní sa vyplnením záznamu o úlovkoch 

udať, že si privlastnili podmierečnú rybu alebo rybu nad 70 cm, že chytali počas 

zákazu lovu, že chytali bez povolenia na rybolov a mnoho iných vlastných udaní a 

perličiek. No a keďže každý člen má povinnosť odovzdať povolenie včas 

a správne vyplnené budeme to riešiť ako priestupok podľa  disciplinárneho 

poriadku. Predpokladám, že v diskusii sa k tejto problematike vyjadri aj pán 

podpredseda Ing. Adamko.        

 



     Páni a dámy čo sa týka početnosti našej organizácie za minulý rok, tak naša 

členská základňa pozostávala v roku 2023 z: 

 

- celkom členov                       669 

- z toho:   dospelý                    528 

              žien                            24  

              dôchodcov                 86 

              študenti do 25            31 

-  mládež 15-17                          26 

-  deti 6-14                                 98 

-  deti 3-6                                   5 

Spolu bolo v roku 2023 vydaných 727 povolení na rybolov.         

V krátkosti hodnotenie ostatných činnosti našej MO. 

Športová činnosť: v súťaži LRU mucha v 1. lige reprezentanti našej MO obsadili 

v silnej konkurencii 5. miesto. V medzinárodnej súťaži o pohár priateľstva vo 

Vlachove obsadilo naše družstvo tretie miesto za čo im patri veľké poďakovanie.  

Činnosť rybárskej stráže: 

Členovia RS MO Rožňava v roku 2023 vykonali 33 spoločných výjazdov za účelom 

kontroly osôb, ktoré vykonávali rybárske právo v našich rybárskych revíroch. 

V kaprových revíroch bolo vykonaných 24 výjazdov a 9 výjazdov v lososových 

revíroch. Počas kontrol bolo zistených 6 previnení na úseku zákona o rybárstve č. 

216/2018 Z. z, previnení sa dopustili naši členovia. Spracované podklady boli 

odovzdané disciplinárnej komisií MO SRZ Rožňava za účelom prejednania. Počas 

hodnotiaceho obdobia členovia plnili aj iné úlohy v zmysle zákona o rybárstve 

a v zmysle štatútu RS, ktorý bol navrhnutý a schválený výborom MO Rožňava, ako 

je zabezpečenie nerušeného priebehu členských rybárskych pretekov v Kružnej, 

aktívne vypomáhali pri organizácii a samotnom medzinárodnom preteku vo 

Vlachove. Samotná činnosť a výkon členov RS  v roku 2023 roku nedosahoval 

úroveň predchádzajúcich rokov, najaktívnejší členovia RS boli Tibor Milko 

a najmenej Alexander Skokan. V roku 2023 sa vykonala výmena služobných 

preukazov z dôvodu vstúpenia do platnosti nových podmienok na výkon rybárskej 

stráže zákona č. 216/2018 Z.z. zákona o rybárstve a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. 

o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov. 

 

Činnosť disciplinárnej komisie: 

Disciplinárna komisia pri MO SRZ Rožňava, vykonávala svoju činnosť počas roka 

2023 v zmysle Disciplinárneho poriadku SRZ – Rada Žilina. Počas roka 2023, 

disciplinárna komisia pri MO SRZ Rožňava, celkom vybavila 8 podnetov od 

Rybárskej stráže SRZ a to : lov rýb na VN Kechnec v čase zákazu lovu rýb - dvaja 



naši členovia, opustenie lovného miesto - štyria členovia, nepredloženie Rybárskeho 

lístka a rybárskych dokladov rybárskej stráži - dvaja naši členovia.  

 

     Záverom tejto správy o činnosti na základe vyššie spomínaných skutočností a 

odpočtu plnenia úloh ďakujem všetkým členom výboru MO, členom rybárskej stráže, 

členom disciplinárnej komisie, ktorí svojou činnosťou prispievali k zdarnému chodu 

MO, za ich celoročnú prácu v prospech našej MO SRZ. V neposlednej rade ďakujem 

aj kontrolnej a revíznej komisii za vykonávanú prácu a zodpovedný prístup ku 

kontrolám, inventarizácii a aj za ich účasť na výborových schôdzach.  

     Ďakujeme aj sponzorom za podporu a každému členovi MO, ktorý s splnil svoje 

povinnosti voči MO. A Vám ďakujem za pozornosť. 

 

PETROV ZDAR! 


